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RG.0012.14.2016 

 

Protokół Nr 14/16 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego                                     

  i Rolnictwa 

odbytego w dniu 25 kwietnia 2016 roku 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1331 a zakończyła o 1412. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Tomasz 

Budziło, który powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne 

na posiedzeniu. 

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad  (na 5 

Członków Komisji obecnych było 5). Lista obecności znajduje się w załączeniu 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło przedstawił proponowany porządek 

obrad. 

Porządek obrad został bez uwag przyjęty do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 

 

Ad. IV/1.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zamiany nieruchomości stanowiącej 

własność gminy przedstawiła  Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/2. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej 

własność gminy przedstawiła  Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 
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Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/3. 

Projekt uchwały Rady Gminy  w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości stanowiącej własność gminy przedstawił Wójt Gminy Jan 

Pyrkosz. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/4.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wysokości stawki procentowej i 

warunków udzielania bonifikat od ceny nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Radomyśl nad Sanem sprzedawanych kościołom i związkom 

wyznaniowym przedłożył Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

Wójt zaproponował stawkę procentową bonifikaty w wysokości 50 %.  

Projekt uchwały został  pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/5.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie dokonania wpisu do „Księgi 

Zasłużonych” dla Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawił Wójt Gminy Jan 

Pyrkosz. 

Kandydatem do wyróżnienia wpisem do Księgi Zasłużonych jest Adam 

Majewski. 

Projekt uchwały został  pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/6.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie dokonania wpisu do „Księgi 

Zasłużonych” dla Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawił Wójt Gminy Jan 

Pyrkosz. 

Kandydatem do wyróżnienia wpisem do Księgi Zasłużonych jest Jan Oszust. 

Projekt uchwały został  pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/7.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 

2016 przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany  – 5 głosów „za” 

– jednogłośnie. 
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Ad. V. 

Sekretarz Gminy Ewa Marynowska poinformowała, że na sesję Rady 

Gminy zostanie przygotowany i przedstawiony do rozpatrzenia nowy projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej województwu 

podkarpackiemu. Projekt będzie zakładał przekazanie kwoty 100 tys. zł. na 

budowę chodnika w Radomyślu.  

Sekretarz Gminy powiadomiła o zwołaniu posiedzenia komisji doraźnej 

powołanej do spraw negocjacji i rekomendacji podmiotu prowadzącego 

działalność leczniczą w zakresie podstawowej opieki zdrowotnej, specjalistycznej 

opieki zdrowotnej oraz rehabilitacji leczniczej. Posiedzenie odbędzie 27 kwietnia 

o godz. 13.00. Wójt udzielił również informacji o aktualnej sytuacji w gminnej 

służbie zdrowia.  

Radny Bogdan Oszust poinformował o zapadnięciach w drodze 

powiatowej w Pniowie spowodowanych przez podkopy dokonane przez bobry. 

Zapytał czy naprawa będzie leżała w gestii powiatu czy sołectwa. 

Wójt Gminy powiedział, że sprawę zgłosi się do Zarządu Dróg 

Powiatowych, który jest zarządcą tejże drogi. 

 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

 

   

            Przewodniczący Komisji 

 

                             Tomasz Budziło 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 

 

 

 


